
 

Del 1: Klimat, energi och transporter

Koldioxidbudget
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Kommunen ska upprätta en plan för hur koldioxidbudgeten som antogs
av kommunfullmäktige i april 2020 ska realiseras, dvs hur de samlade
koldioxidutsläppen producerade inom kommunens gränser ska minst
halveras vart fjärde år. Planen ska av tillförlitlig kompetens granskas
och bedömas realistisk för att nå uppsatta mål.
6 svar

Arbetet med att reducera koldioxidutsläppen inom kommunens
gränser ska årligen följas upp och efter behov justeras för att nå
uppsatta mål enligt den antagna koldioxidbudgeten.

 svar6

Konsumtionsbaserade utsläpp ska inkluderas i kommunens
klimatarbete för en helhetsbild över utsläppen.

 svar6

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Ett nytt Hållbarhetsprogram
finns på plats.
Detta är delar som finns med i
det beslut som KF tog i
samband med beslutet.

,7%16

,7%16

66,7%

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej

100%

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej

16,7%



 

 

Det vore önskvärt men kan
dröja innan data och underlag
att använda finns på plats.
Det är en idé som vi gärna tittar
vidare på

16,7%

66,7%

Organisation ska skapas för att involvera hela kommunen, företag,
organisationer och privatpersoner i omställningen bort från det fossila.
6 svar

Vindkra;

Hur förhåller sig ert parti till vindkraft till havs utanför Karlskrona?
 svar6

Cykel-infrastruktur

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Jag är inte säker på att det
skapas nya organisationer.
Mycket handlar om att jobba
med de nätvärk och kontaktv…
Det är viktigt att vi alla gör det vi
kan i dessa framtidsfrågor. Vi
ser ett stort engagemang från…

,7%16

16,7%

16,7%

%50

Kopiera

Positivt
Negativt
Inte tagit ställning
Vi är negativa till vindkraft till
havs i Karlskronas skärgård
eftersom det går emot
försvarsmaktens riksintresse.
S är mycket positiva till
havsbaserad vindkraft under
förutsättning att andra berörd…

16,7%

16,7%

,7%16

50%



 

Cykel-infrastrukturen ska utvidgas med nya cykelbanor (till ex från
Trummenäs till Sturkö), fler och bättre utrustade cykelparkeringar (till
ex i centrum och vid skolor som LKC) samt ökad trafiksäkerhet vid
cykelövergångar.

 svar6

Kommunen ska avsätta en högre budget och mer resurser för att
komma närmare målsättningen att fler kommuninvånare cyklar året
runt, att fler invånare tycker att Karlskrona är en bra cykelkommun och
att skaderisken i trafiken minskas.

 svar6

Elfordon

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Kommunen kan direkt styra
över sitt eget vägnät och det är
främst det cykelstrategin hant…
Cykelstrategi gäller
Ja, Vi är mycket positiva till en
utöka gång/cykel infrastruktur.
Kommunen beslutar inte helt…

,7%16

16,7%

,7%16

50%

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Som tidigare nämnts är det
Trafikverket som är väghållare
för en stor del av kommunens…
Enl cykelstrategin
Vi är positiva till detta, men det
är en fråga som avgörs i
kommunens årliga budget so…

16,7%

16,7%

16,7%

50%



 

Vid all upphandling ska kommunen kräva att transporterna ska ske
fossilfritt dvs i de flesta fall med elfordon. Kraven kan stegvis öka från
en låg nivå till 100% vid 2030.

 svar6

Kommunen ska investera kraftfullt och snabbt i laddstationer för eget
bruk men även för att kommuninnevånarna ska kunna ladda på dem.
Alla kommunens fastigheter ska ha elbilsladdare både för kommunens
personal men även för hyresgäster och andra kommuninvånare.
6 svar

Del 2: Biologisk mångfald

Biologisk mångfald & artdöden

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Till 2030 ska all nyförsäljning av
fossildrivna fordon upphöra.
Omställningen till fossilfria
transporter ska ske i den takt
det är möjligt och harmoniera
med de beslut som kommunen
tagit i frågan.

16,7%

16,7%

66,7%

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Håller med om vikten av att
bygga ut laddinfrastrukturen.…
Precis det vill vi också, men det
kan eventuellt vara svårt ur sy…
Vi vill se en omställning till
elbilar för kommunens egna b…
Karlskrona kommun arbetar j…

16,7%

,7%16

16,7%

16,7%

16,7%

16,7%



 

Kommunen ska ta fram en pollineringsplan med tydliga budget- och
tidsramar för att förbättra förutsättningarna för pollinerande insekter.

 svar6

Kommunen ska vidta åtgärder för att främja biologisk mångfald inom
Karlskrona kommun såsom klippa mindre areal av kommunens
gräsmattor och låta gräsmarkerna blomma (inte minst vid vägkanten),
så ängsblommor för att omvandla mark till äng samt att plantera
inhemska blommor som bin gillar.

 svar6

Kommunens offentliga kök

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Det som tas upp är viktigt att
jobba med och ingår i
kommunens arbete kring
biologisk mångfald, hållbarhet…
Vi ställer oss positiva till att
utreda frågan och därefter fatta
beslut i frågan.

,7%16

,7%16

16,7%

16,7%

33,3%

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Vi ställer oss bakom åtgärder
som förbättrar och främjar vår
biologiska mångfald. Det som
beskrivs i frågan görs till stora
delar redan.

16,7%

16,7%

66,7%



 

Beslut ska tas om en livsmedelsstrategi för fortsatt minskad
klimatpåverkan och främjande av biologisk mångfald i kommunens
matserveringar.
6 svar

Krav ska ställas på minst 60 procent ekologiska livsmedel inom
kommunala verksamheter.
6 svar

Krav ska ställas på ökad andel växtbaserad och klimatsmart
producerad mat inom kommunala verksamheter.
6 svar

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Vi har ett sådant dokument
benämnt Måltids- och
livsmedelspolicy framtaget eft…
Borde utvecklas
En livsmedelsstrategi för
Karlskrona kommun är
framtagen och har varit uppe…

,7%16

,7%16

16,7%

50%

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Vi vill ha en hög andel
ekologiskt och ligger runt 30%
idag. Ska vi gå längre behöve…
Våra krav på ekologiskt just nu
är "ska öka". I princip alla övri…
Karlskrona kommun har i bred
politisk enighet tagit beslut o…

,7%16

,7%16

16,7%

16,7%

33,3%

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
I grunden är vi positiva till mer
varierad och klimatsmart mat.
Men detta är främst en fråga för
verksamheten.

16,7%

33,3%



 

Del 3: Fysisk planering (användning av mark och vatten)

50%



 

Våtmarker

Driver ert parti frågor kring att sköta, restaurera och anlägga fler
våtmarker inom Karlskrona kommun?

 svar6

Hållbart byggande

Kommunen bör upprätta en enkel men ambitiös checklista som
‘byggaktörer’ (bygglovssökanden, bygglovshandläggare, planerare,
beställare, uppdragstagare/entreprenader) kan bocka av för att öka
medvetenheten för hållbart byggande (tänk: materialval, byggprocess,
avfallshantering).
6 svar

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Vi är med i Blekinge Arkipelag
som medverkat till flera nya
våtmarker både i länet och i K…
Ja, via ex ARK56, inte att
kommunen utför det själv.
Frågan drivs främst på nationell
och regional nivå. S ställer sig…

16,7%

16,7%

16,7%

16,7%

33,3%

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Ett sådant dokument om
hållbart byggande finns redan
framtaget på länsnivå och där
har Karlskrona medverkat. En…
Projekt finns
Tanken är intressant och vi ser
gärna beslut i denna riktning.

16,7%

16,7%

,7%16

50%



 

I nybyggnationsprojekt ska det ställas krav på att kompensera för
förlorade naturvärden och grönytor.
6 svar

Bostadsexpansion bör i första hand ske på hårdgjord mark och inte
genom att bebygga värdefull jordbruksmark/naturområde.

 svar6

Avslutande fråga

Minskade koldioxidutsläpp
6 svar

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Där det är tillämpligt. Att förtäta
är också en hållbarhetsfråga
och det går inte alltid att
kompensera i närområdet.
Bygger man utanför centralort…
Vi följer den lagstiftning och
regler som finns på området.

,7%16

,7%16

16,7%

%50

Kopiera

Ja
Nej
Vet ej
Varje nytt projekt ska utvärderas
och bedömas utifrån de
specifika förutsättningar som
gäller för platsen och i
kommunen/regionen. Vi ska
vara rädda om såväl åkermark
som skog och ängar.

,7%16

,7%16
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Kopiera

2

3

4
 (66,74  %)
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Övriga kommentarer eller hälsning till Naturskyddsföreningen:

Vi kallas för Miljöpartiet de gröna. Det är något vi försöker leva upp till så mycket vi förmår. Vi
är tyvärr ett litet parti med risk att få det tufft i valrörelsen. Våra mest aktiva medlemmar
jobbar nu för högtryck. De senaste åren är vi det parti som skrivit flest motioner av de partier
som är representerade i kommunfullmäktige. Motionerna har oftast anknytning till våra
kärnfrågor! Vi tar gärna en dialog med er förening inför nästa års budget som ska beslutas i
november i år!


